
Даю согласие ДВФУ производить с моими персональными данными действия (операции), определенные статьей 3 Федерального закона от 27.07.2006 №152-ФЗ «О персональных данных», а именно: сбор, систематизацию, накопление, хранение, 

	уточнение (обновление, изменение), использование, уничтожение. 

Обработка моих персональных данных может осуществляться как с использованием средств автоматизации (персональные данные вносятся в электронную базу, где осуществляется автоматизированная обработка), так и без их использования (персональные данные вносятся на бумажные носители).

Настоящее согласие мною дается на период до истечения сроков хранения соответствующей информации или документов, содержащих указанную информацию, определяемых в соответствии с законодательством Российской Федерации.
Подтверждаю, что отзыв настоящего согласия производится в письменном виде в соответствии с действующим законодательством.

Подтверждаю, что ознакомлен(а) с положениями Федерального закона от 27.07.2006 №152-ФЗ «О персональных данных», права и обязанности в области защиты персональных данных, мне разъяснены.
Подтверждаю, что проинформирован (а) о том, что в случае отзыва мною согласия на обработку персональных данных, ДВФУ вправе продолжить обработку моих персональных данных без моего согласия на основании части 8 статьи 9 Федерального закона от 27.07.2006 года № 152-ФЗ «О персональных данных», а именно при наличии оснований, указанных в пунктах 2 - 11 части 1 статьи 6, части 2 статьи 10 и части 2 статьи 11 данного Федерального закона.

______________________     _____________ 
«____» _____________ 201__ г.


(Ф.И.О.)
 (подпись)

	to President of

Far Eastern Federal University

from _________________________________

__________________________________________________________________________

(Name, Given names)
Consent

to personal data processing

I, _________________________________
_______________________________________________________________________________,
(Name, Given names)

_______________ ________ № _____________,

(main identification document type)

issued___________________________________

________________________________________

(authority and date of issue)

________________________________________________________________________,

(in the face of my representative (if any) type the main identification document number, authority and date of issue)
acting on the basis of ______________________ _______________________________________,

(the document confirming the representative’s authority and its details )

resident(s) at the following address: __________

_______________________________________,

in accordance with the Federal Law of 27.07.2006 N 152-FZ “On personal Data” article 9 provide my personal data, namely: Name, Given names; address; date and place of birth; main identification document number, authority and date of its issue; Individual tax-paying number; Insurance Number of Individual Ledger Account; data of the employment contract) to Far Eastern Federal University (FEFU), Sukhanova str., bld. 8 A, Vladivostok city, Russia, and hereby give my consent to processing them freely, by my own will and my own interests _________________________________________________________________________________________________________________________________________________________

(fill the full list of personal data to be processed)

for the purpose of the signing the civil law contract: 

_______________________________________.

(contract data)
I give a consent to process FEFU’s actions/operations with my personal data according to the Federal Law of 27.07.2006 N 152-FZ “On personal Data” article 3, including the collection, systematization, accumulation, storage, clarification /updating /modification, use, distribution (inclusive of transfer), depersonalization, blocking and destruction of any my personal data.
Processing of personal data may be operated by automation solutions (personal data is to be filled in electronic database, where the personal data is being processed automatically) or without the use of them (personal data are to put in paper-based database
This consent is given and valid for the expiry of the period for keeping personal data documents or documents containing such information as stipulated by the laws in effect.

I declare that an agreement to the personal data processing may be withdrawn in a form in writing, as stipulated by the laws in effect. 

I declare that I am aware of the terms of the Provision on Processing of Personal Data of the Federal Law of 27.07.2006 N 152-FZ “On personal Data”; I had been informed of my rights and responsibilities of the personal protection field 
I declare that I had been informed that in case of withdrawing this consent to process my personal data, FEFU is mandated to proceed the process of my personal data without my consent under the Federal Law of 27.07.2006 N 152-FZ article 9 par. 8, namely on the grounds indicated in clauses 2-11 part 1 article 6, part 2 article 10 and part 2 article 11 of the Federal Law.

__________________    _______________ 
_____________ , “____”, 20___

(Name, Given names)
 (personal signature)




